
   
Reactie in 1e termijn van de PvdA op het Programmabegroting 2019 en het Perspectief 2020-2022  

Geacht college en mederaadsleden, 

PvdA Woensdrecht heeft de stukken tot zich genomen. De volgende vragen brengen we in voor de 1e 

termijn: 

1. Sociaal domein 

Het is de ambitie van het college om het hoge kwaliteitsniveau te behouden, nog meer inwoners 

te stimuleren tot zelfredzaamheid en gebruik te maken van het voorliggende veld.  

1a. De PvdA vraagt zich af hoe hoog het kwaliteitsniveau?  

1b. Wat is het doel in procenten of aantallen t.o.v. het huidige aantal inwoners?  

1c. Was is het voorliggende veld? 

U stelt tevens dat het aanbod van zorg en ondersteuning beter aan te laten sluiten bij de 

behoefte van onze inwoners. 

1d. Wat zijn de huidige behoeften? 

1e. Wie bepaalt  de behoefte? 

1f. Wanneer is het doel bereikt? 

Sterk maken voor een divers onderwijsaanbod. 

1g. Wat verstaat u onder divers onderwijsaanbod? 

1h. Wat mist u in het huidig aanbod? 

Werkcentrum gaat ontwikkeld worden. 

1i. Kunt u aangeven in welk jaar/kwartaal dit zal plaats vinden? 

1j. Hoe zal de integrale werkgeversdienstverlening versterkt worden door het Werkcentrum 

Brabantse Wal? 

Centrumgemeente taken. 

1k. Wat betekent het “Plan van Aanpak 2020”, dat in plaats van de rol van centrumgemeente 

Bergen op Zoom nu een samenwerkingsverband van de 6 gemeenten gaat worden? 

1l. Hoe wordt de gemeente Woensdrecht betrokken bij ’t plan van aanpak? 

1m. Hoe wordt voor beschermd wonen rekening gehouden met betaalbare woningen? 

1n. Hoe wordt het organiseren van zorg in de wijk lokaal of regionaal geregeld? 

Het percentage jongeren met jeugdreclassering wijkt niet opvallend af met de vergelijkbare 

gemeenten. 

1o. Is dit inclusief de jongeren van Almata? 

 

2. Ruimte 

Inwoners worden gestimuleerd om woningen te transformeren en te verduurzamen voor de 

toekomst. Ook bedrijven wilt u stimuleren. 

2a. Hoe ziet deze stimulering voor inwoners eruit? 

2b. Wat wilt u stimuleren bij de bedrijven? 

2c. Hoe ziet deze stimulering voor bedrijven eruit? 

Voor de huisvestiging van arbeidsmigranten blijft aandacht en zal gezocht worden naar een 

goede balans tussen wonen en recreatie.  

2d. Hoe ziet u deze aandacht voor u?  

2e. Hoe gaat u verbinding leggen tussen arbeidsmigranten, sportverenigingen, clubs, MFC’s en 



   
bijvoorbeeld kerkelijke instellingen?  

2f. Wanneer is een goede balans behaald? 

De grondpositie wordt versterkt.   

2g. Hoe gaat u de actievere rol oppakken? 

Woensdrecht als fiets- en wielergemeente promoten wordt voorgezet.   

2h. Wilt u de gemeente Woensdrecht niet meer als de groene gemeente op de Brabantse Wal 

promoten? 

2i. Wandelen is zeker zaak om ook mee te promoten. Hoe kunt u wandelen borgen in uw 

branding? 

2j. Graag vernemen we van u de spraakmakende evenementen opgesomd van de laatste 4 jaren? 

2k. Is voor u het onderhoud van groenranden naast fietspaden ook een vorm van promoten? 

Starters-, stimulerings- en duurzaamheidsleningen.   

2l. Hoe wordt de starters- en stimuleringsregeling gekoppeld? 

2m. Wanneer wilt u het onderzoek voor de duurzaamheidslening afgerond hebben? 

Herinrichting 2e deel Scheldeweg. 

2n. Hoe wordt de raad betrokken over de reconstructie?  

2o. Wie is bevoegd om de goedkeuring voor de reconstructie goed te keuren? 

 

3. Leefomgeving 

Uitvoeringsprogramma duurzaamheid.  

3a. Hoe zoekt u naar nieuwe mogelijkheden? 

Parkeren.  

3b. Het parkeren in de wijk is in een aantal straten/wijken een probleem. Hoe wilt u 

oplaadpunten voor elektrische auto’s stimuleren als er onvoldoende parkeerplaatsen aanwezig 

zijn? 

3c. Is het uitbreiden van het aantal parkeerplaatsen voor de carpoolplaats aan de 

Antwerpsestraatweg belangrijker dan het juiste aantal in onze eigen straten/wijken?  

Landschap & natuur.  

3d. Wat wilt u bereiken met een her aanvraag bij PS?  

Burger – en overheidsparticipatie.  

3e. Hoe gaat u nieuwe bestemmingen voor de gelden van de Idop’s invullen? 

  

4. Economie 

Onderzocht wordt hoe het aandeel restafval verder verminderd kan worden.  

4a. Wanneer wordt het koopstromen- restafvalonderzoek afgerond? 

4b. Wanneer worden de resultaten van het koopstromen- restafvalonderzoek bekend gemaakt?  

4c. Hoe staat het college tegenover het inzamelen van blik via glasbak of plastic in te zamelen?  

 

5. Bestuurskracht 

Ook ervaart onze klant gemak bij het aanvragen van producten en diensten.  

5a. Hoe gaat u dit meten? 

5b. Heeft u een 0-meting/uitgangspunt? 

Telefonisch en fysiek contact mogelijk. Digitale zelfbediening waar het kan, persoonlijke 

dienstverlening waar het moet.  



   
5c. Hoe gaat de medewerker hierin begeleid worden richting de klant? 

5d. Hoe wordt er met de laaggeletterden omgegaan?  

Data gestuurd werken wordt de komende jaren een sturende factor.  

5e. Hoe combineert dit zich met persoonlijk en betrokken? 

Verwijzingen Halt/Rechter  

5f. Waarom zijn de cijfers van 7 ‘verwijzingen Halt’ & 8 ‘Jongeren met delict voor de rechter’ ver 

boven het gemiddelde? 

5g. Wat gaat u doen om deze cijfers te laten dalen? 

Formatie.  

5h. Hoe zit het met de formatie? 

5i. Hoe komt het, dat er groot verschil zit tussen een stijging van 14,26 (per programma fte’s 

optellen voor structureel en tijdelijk) en een stijging van 7,28 (in de tabel dec/2018 – 31/12). 

  

Tot zover onze vragen en opmerkingen in 1e termijn 
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